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Betreft: Schriftelijke vragen PvdA - Wijkservicepunten 

 

 

Geacht college, 

 

In de informatiesessie WSNP in de domeinvergadering sociaal begrepen wij vandaag, 11 januari 2022 na 

een vraag van de SP aan de wethouder dat de wijkservicepunten onder druk staan, dat hier op korte 

termijn informatie over toe zal komen naar de raad. Wij waren echter verward over de reactie van de 

wethouder in deze, waarin hij leek aan te geven dat deze sanering niet zijn voorkeur heeft.  

 

Daarom hebben wij de volgende vragen aan u:  

 

1. De wethouder gaf aan dat het een beslissing was die gemaakt is door de raad voordat hij 

wethouder was. Hebben wij de wethouder goed begrepen dat het niet de voorkeur heeft van 

dit college om de wijkservicepunten uit te kleden? 

2. De wethouder geeft aan dat het saneringsvoorstel op korte termijn komt. Wanneer kunnen wij 

dit voorstel verwachten?  

3. Heeft de wethouder gekeken naar mogelijkheden om deze wijkservicepunten alsnog volledig 

open te houden? 

4. De insprekers gaven aan dat het aantal aanvragen door COVID gedaald is, terwijl de 

problematiek zeer waarschijnlijk alleen maar hoger ligt. Dit lijkt te komen omdat veel fysieke 

locaties gesloten waren tijdens grote delen van de pandemie. Heeft de wethouder al contact 

gehad met de partners, onder andere de schuldhulpverlening, over hoe de burger alsnog 

laagdrempelig contact kan hebben met deze partners indien de wijkservicepunten uitgekleed 

gaan worden? 

 

Met vriendelijke groet, 

Maren Slangen 

Christel van Gool 

Gerbrand van den Eeckhout 


